
1 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 10/07/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 
ΠΡΟΣ : Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
               
 
 
 
ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη άμεσης διευθέτησης ζητημάτων του αποχετευτικού δικτύου 

στην περιοχή του Ακταίου και αναβάθμισης στο παραλιακό δίκτυο 
του Ρίου Αχαϊας» 

 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως μας ενημέρωσαν οι κάτοικοι του Ακταίου, του δήμου Πατρών, απελπιστική 
είναι η κατάσταση του παραλιακού δρόμου της ως άνω περιοχής (προβλήτα Ρίου 
– Δημοριρί - Ολύμπικο). Οι καθιζήσεις σε πολλά σημεία της διαδρομής  
κονταίνουν το πλάτος του δρόμου, που είναι ήδη μειωμένο κατά δυο μέτρα, αλλά 
καταστρέφουν και το αποχετευτικό δίκτυο, το οποίο συνδέεται άμεσα με την 
αναβάθμιση της ως άνω παραλιακής ζώνης. Επισημαίνουν οι ως άνω ότι, τόσο 
την περίοδο της καραντίνας, όσο και σήμερα, η συγκεκριμένη περιοχή αποτελεί 
διέξοδο των πολιτών της ευρύτερης περιοχής της δημοτικής ενότητας Ρίου για 
απογευματινές πεζές αποδράσεις και άσκηση. Ιδιαίτερα, δε, τους καλοκαιρινούς 
μήνες, παρόλο που η ΔΕΥΑΠ έχει αφήσει εκτός αποχετευτικού δικτύου και 
σχεδιασμού την παραπάνω περιοχή, η κοντινή ακτή προσελκύει πλήθος κόσμου 
και κυρίως παιδιών.  
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Προτίθεσθε να δρομολογήσετε άμεσα τις απαραίτητες μελέτες για αναβάθμιση 
– ενοποίηση της παραλιακής ζώνης περί το δήμο Πατρών, από το Ρίο έως τον 
Άγιο Βασίλη, εξέλιξη που θα προσδώσει τουριστική αξία στην ανωτέρω περιοχή,  
ενώ θα αναβαθμίσει και την ποιότητα ζωής των κατοίκων της ευρύτερης 
περιοχής, στη δημοτική ενότητα του Ρίου; 
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2. Προτίθεσθε να παρέμβετε ανάλογα, ώστε να δοθεί η μέγιστη δυνατή  
προτεραιότητα στην επίλυση των εκκρεμών ζητημάτων, που αφορούν στο 
αποχετευτικό  δίκτυο στην περιοχή του Ακταίου; 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 

 




